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Voorwoord 
Toch nog een beetje winter, gelukkig zou ik zeggen want wat is nu een winter zonder op de 

schaatsen te hebben gestaan. Maar het slechte weer heeft ook zijn positieve kant je kunt 

namelijk met dit weer je heerlijk uitleven achter de tafeltennistafel. De komende competitie 

staat weer op het punt van beginnen. Een aantal teams zijn een klas omhoog gegaan dus zal 

er her en der een tandje bij moeten om de behaalde promotie in stand te houden. Maar als 

iedereen zijn beste beentje voor zet en een positieve uitstraling achter de tafel laat zien dan 

moet het goed komen. Nu ik dit stukje schrijf komt bij mij het bericht binnen dat Auke zôn 

moeder op een respectabele leeftijd is overleden. In gedachten zijn we bij Auke en wensen 

hem en de rest van de familie dan ook alle sterkte toe voor de komende tijd.    

 

Anko 

Terug 
Vanwege reuma moest Hanneke Rosier afhaken. Gelukkig kreeg deze enthousiaste speelster 

een tijdje later te horen dat ze toch weer mocht tafeltennissen. Het is toch heerlijk dat je weer 

één avond in de week achter de tafel mag staan en dat doet Hanneke dan ook nu weer met 

heel veel plezier. Ook de buurvrouw van Hanneke, Daniele, moest een aantal maanden 

verstek laten gaan achter de tafeltennistafel. Daniele had heel veel last van de rug. Wij wensen 

de beide Blauhuister dames nog heel veel klachtenvrij tafeltennis bij onze prachtige club.  

Tafeltennis in de winter                     
Tafeltennis is een zaalsport, dus verwacht je geen winterstop. Toch kennen we twee maanden 

dat er geen competitie is, maar toch is het voor ons tafeltennissers een drukke tijd.  Het begon 

allemaal in de week voor de kerst, toen het traditionele kersttoernooi werd verspeeld. Er werd 

deze keer niet om eremetaal gespeeld, maar om banketstaven. Nou dat men die graag wilde 

winnen bleek al snel, want er werd geknokt alsof het leven er van af hing. We hadden 15 

deelnemers, die prachtig verdeeld konden worden in 3 groepen van 5. Klaas, één van de 

titelkandidaten, werd door Aldo uit het toernooi getikt. Aldo haalde dan ook de finale, waarin 

hij tegen Rinse moest spelen. Rinse speelde een beregoed toernooi. In de halve finale moest 

hij tegen Steven Ykema uit Wyckel. Steven speelt met op twee zijden lange noppen en daar is 

heel moeilijk tegen te spelen. Rinse deed het echter heel goed. Heel rustig spinnend en op tijd 

smashen dan lukt het wel en Rinse deed dat heel knap. Rinse ging in het afgelopen jaar met 

sprongen vooruit. Dat komt omdat hij nu tweemaal per week op de club traint, samen met 

broer Eelke, en ook op zolder thuis staat nog een tafel waar de Cramers dankbaar gebruik van 

maken. In de finale dus, maar Aldo was wel heel sterk en die ging dan ook met de grootste 

banketstaaf naar huis. In de A-klasse was Anko Baarda de favoriet en dat kwam er ook dit 

keer weer uit. Hij versloeg al zijn tegenstanders. Wel had hij het moeilijk tegen Willem. 

Willem eindigde met twee winstpartijen, evenveel als Jan Ale en Wilbert,  maar na telling van 

de games werd Willem tweede. Heel knap. 

Vrijdagavond werd er in It Joo voor de 28
e
 keer om de Joo Cup gespeeld. Zes Friese 

tafeltennisclubs komen dan met hun tien sterkste spelers naar Oudega om de fel begeerde 

trofee een jaar lang in hun prijzenkast te mogen houden. Ook dit jaar werd er weer fanatiek, 



maar bovenal enthousiast gestreden, maar al gauw werd gezien dat Bergum dit jaar niet te 

kloppen was. Ze scoorden zes groepswinnaars, werden driemaal tweede en een derde plaats 

was hun slechtste resultaat. Dit leverde hen maar liefst 106 punten op. Ready uit Leeuwarden 

werd tweede en zij hadden een achterstand op de winnaar van maar liefst 33 punten. Op de 

derde plaats eindigde Dokkum, de titelverdediger. Zij scoorden 64 punten. Y.O.S. werd 

vierde. Het totaal aantal punten van de IJsbrechtumers bedroeg 58 punten. Organisator O.D.I. 

werd vijfde. Zij kwamen uit op 40 punten. Topscorers waren hier Anko Baarda, Richard 

Klein, Klaas Groenhof en Rinse Cramer. Zij tekenden allen voor 7 punten. Rode 

lantaarndrager was deze keer Delta Impuls uit Heerenveen. Zij sloten af met 28 punten. De 

Joo Cup is altijd een belangrijke voorbereiding in de aanloop naar de voorjaarscompetitie. Er 

werd deze avond ook een record gebroken. In een groep van zes spelers eindigde er maar 

liefst vijf gelijk met twee overwinningen. Games tellen dus. Ook nu weer gelijke standen. 

Uiteindelijk werd Eelke laatste, omdat hij met 3-0 van Sandra van Gaalen had verloren.   

Fanata nieuws 

De vierde ronde van de Fanata competitie zit er op. De laatste editie was een handicap 

toernooi. Door de resultaten is de ranglijst flink door elkaar gehusseld. De stand ziet er nu als 

volgt uit: 

Rinse   147 punten  Steven   60 punten 

Douwe   129 punten  Anko   52 punten 

Richard K  99 punten  Wilbert  52 punten 

Eelke   98 punten  Sietze   50 punten 

Klaas   90 punten  Hanneke R  46 punten 

Marten   87 punten  Erik   46 punten 

Bonne   86 punten  Patrick   38 punten 

Melle   75 punten  Jan Ale  35 punten 

Meintje  71 punten  Ron   33 punten 

Agee   69 punten  Michiel  18 punten 

Richard T  67 punten  Willem  15 punten 

Esther   65 punten  Daniele    6 punten 

Aldo   65 punten 

In februari spelen we een teamtoernooi. 

Aradhana Klein  Fri es  tafeltenniskampioen 
De tafeltennissers van O.D.I. deden weer heel goed mee aan de Friese kampioenschappen in 

Leeuwarden. Vooral bij de pupillen/welpen ging het erg goed. Bij de meisjes werd Aradhana 

Klein uit Heeg Fries kampioen door in de finale van Kim Antonissen van Ready te winnen. 

Daarvoor had ze in een spannende partij ook al  met Emma Los uit Leeuwarden afgerekend. 

Ook in het dubbelspel was Aradhana succesvol, want samen met Joshua Grünsfeld won ze 

ook het dubbelspel. In de finale wisten ze te winnen van Wychard Walinga, ook van O.D.I., 

die samen met Jan Sieperman van Delta Impuls  streed. Bij de senioren was Anko Baarda heel 

goed op dreef. Hij reikte in de hoogste divisie tot een derde plaats.    



De Open Oudegaaster 
Aan de vooravond van de Friese Kampioenschappen werden de Open Oudegaaster 

Kampioenschappen voor de senioren gehouden. Er deden 24 spelers aan mee. Een volgend 

jaar moeten we een betere datum plannen. Toch werd het een prachtig toernooi, al ontbraken 

er veel toppers. In de A klasse won Sander Derks van Delta Impuls uit Heerenveen. In de 

finale rekende hij af met onze eigen Jan Ale Maat. Jan Ale wist de halve finale van Frederik 

van Overbeek te winnen. Sander was te sterk voor Feike Pieter Tichelaar van Y.O.S. In de B 

klasse haalde Marten Walinga de finale. Hij kwam in de halve finale uit tegen Geert Kroes, 

die heel knap in zijn poule tweede was geworden. Marten is heel sterk en dat moest Geert dan 

ook ervaren.  In de andere halve finale moest Richard Thoen zwaar aan de bak tegen Anne 

Dekker van Delta Impuls. Toch wist de Jutrijper te winnen. Dat deed hij niet in de finale, 

want daarin bleek Marten een maatje  te groot. In de C klasse speelden de vrienden van Eelke. 

Toch weer even een prima stukje propaganda van onze wedstrijdsecretaris. Michiel Hoekstra 

bleek de sterkste te zijn. Tweede werd Matthijs Bosma van de Rigedyk. Om half elf werden 

de prijzen uitgereikt en konden veel spelers nog bijtijds op bed om goed uitgerust op de Friese 

Kampioenschappen uit te kunnen komen.  

Een dierenpuzzel 

Tafeltennis is niet alleen en balsport, maar je moet daarbij ook nog eens heel slim wezen. Om 

dat slim wezen even te trainen, deze keer weer even een puzzeltje. Ga er op een avond eens 

even gezellig voor zitten en los de vraagstukjes op.  

1. Naar welke vogel kan het in een landschap met boerderijen heel erg stinken? 

2. Als je ieder dier klompen zou geven, welk diertje zou dan de meeste klompjes nodig 

hebben? 

3. Welk dier moet het vaakste zijn ogen laten controleren? 

4. Als je deze twee dieren samenvoegt, dan kun je er veilig overheen lopen. 

5. Dit dier is een inwoner van Moskou, die niet kan zwemmen. 

6. Dit verschijnsel is de naamgenoot van een reusachtig dier dat bijna elke avond in 

Oudega, ja zelfs in alle plaatsen van ons land is te zien. 

7. Dit dier kan heel goed zijn eigen broek op houden. 

8. Groot dier van Koninklijken huize. 

9. Dit dier moet je niet tussen je tenen hebben. 

10. Dit dier zou heel goed een godsdienstleraar kunnen zijn. 

11. Waarom zou dit dier nooit met de wolven in het bos mee kunnen huilen? 

12. Deze vis is vrolijk en schitterend. 

13. De dier is een muziekteken onder de grond. 

14. In Terhorne is dit dier regelmatig te zien. 

15. Zeedier, die het wapen van een ridder draagt. 

16. Wat zal dit dier altijd schone klauwen hebben. 

17.  Dit dier hangt altijd maar wat in de boom. 

18. Welk dier staat in het wapen van Den Haag? 

19. ôs Avonds zie je alles dubbel en ôs morgens heb je ineens een huisdier. 

20. De duurste vis die er is. 

 

 



Antwoorden van de december bloemen en plantenpuzzel: 1. viooltje.   2. klaproos.   3. 

dovenetel.   4. margriet.   5. vuurpijl. 6. afrikaantje. 7. ridderspoor.   8. vlijtig liesje    9. 

krokus.   10. papaver.   11. monnikskap.  12.judaspenning 13. sneeuwklokje.  14. hondsdraf.   

15. vergeet me nietje  16. roos.  17.bereklauw 18. zonnedauw   19. boterbloem.  20. 

paardenbloem 

 

Slim  wezen 
Je kunt al je slagen nog zo goed voor elkaar hebben, als je niet slim speelt, dan zul je heel 

weinig partijen winnen. Als ik bij de Joo Cup of de Open Oudegaaster aan de wedstrijdtafel 

zit, dan vang ik wel eens wat op en dan hoor je soms ook wel gesprekjes waar tegenstanders 

het over O.D.I. spelers hebben. Daar kunnen we dan later weer ons voordeel mee doen. Een 

man van Delta Impuls vertelde aan een clubgenoot over ®®n van onze leden. Hij zei: ñHij 

heeft helemaal geen tactiek, hij speelt altijd maar diagonaal.ò Ja, dat is helemaal niet slim. 

Slim spelen is de bal na een sterke topspin vervolgens scherp rechtdoor te spelen. Vorige 

week zijn we op de training dan ook begonnen om de bal op tien centimeter nauwkeurig te 

spelen. Dat is dan ook het thema voor de komende maanden. Marco de Kleine was vroeger 

een heel talentvolle speler, maar hij speelde bijna alleen maar loeihard diagonaal. Op een 

gegeven moment kreeg hij door hoe gevaarlijk een rechtdoor bal is. Sindsdien steeg zijn 

niveau enorm en heeft hij later bij Bergum nog derde divisie landelijk gespeeld. Een tafelhelft  

is 137 centimeter lang en 152,5 centimeter breed en op dat vlak moet je je tactiek uitstippelen. 

Ook van groot belang is het tempo waarmee je de bal speelt. Diagonaal kun je voluit spelen, 

speel je echter rechtdoor, dan moet je je tempo aanpassen. Speelde je de bal diagonaal met 

een vaartje van 100 kilometer per uur, speel je rechtdoor dan moet je de bal met een 

snelheidje van 75 kilometer per uur slaan. Rechtdoor spelen is mikken, zuiver op maat spelen. 

En dan kom ik ook op het nieuwe thema: probeer de bal op een vlak van tien centimeter van 

de zijlijn te mikken. Heb je twee rechtshandige spelers en speel je een forehand topspin diep 

diagonaal, dan staat de backhandhoek vaak helemaal vrij. Nu moet je de terug geblokte bal 

niet met volle vaart in die backhandhoek spelen, dan is de kans dat je mist heel groot, maar 

moet je de bal met een snelheid van 75% spelen. Ik wed, dat als je de bal met een snelheid 

van 50% speelt je tegenstander ook nog volop in de problemen zit en jij vervolgens kunt 

scoren. Vooral voor Eelke is er nog heel wat te winnen met een goede tactiek en ik denk dat 

de spelers van het derde, vierde en vijfde met wat tactische snufjes dichter naar het derde 

klasse niveau kunnen toegroeien.    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Interview met Douwe van der Zee 
 

1. Hoe oud was je toen je kennismaakte met sport? 
Toen ik 10 jaar was ben ik begonnen met voetballen bij voetbalvereniging DWV in 

Amsterdam-Noord. Dit heb ik gedaan tot ik rond een jaar of 20 was. Later ben ik verhuisd 

naar Almere en op mijn 36
e
 ben ik daar gaan zaalvoetballen. Dit heb ik 8 jaar gedaan totdat ik 

een flinke schop kreeg en daardoor niet meer kon voetballen.  

 

2. Vertel eens hoe je eigenlijk begonnen bent met tafeltennis? 
Toen ik niet meer kon voetballen was ik opzoek naar een alternatief om toch te blijven 

sporten. Dit is dan ook tafeltennis geworden bij ATC Almere. Van deze vereniging ben ik  6 

jaar voorzitter geweest. 

 

3. Wat is je beste tafeltennis prestatie tot hiertoe? 
Bij ATC Almere ben ik twee keer clubkampioen geweest. Ik heb daar altijd 3

e
 klasse 

gespeeld.  

 

4. Hoe ben je bij ODI aan het spelen geraakt? 
14 jaar geleden ben ik naar Friesland verhuisd. Mijn vrouw is fries en mijn vader ook. Ik ben 

nog een paar jaar lid geweest van ATC Almere. Maar steeds heen en weer rijden werd mij 

later toch teveel, dus ben ik daar mee gestopt. Na een paar jaar niks aan tafeltennis gedaan  

te hebben kreeg ik op een dag een uitnodiging voor een gast-toernooi bij ATC Almere. 

Hier ben ik naar toe gegaan, en omdat het zo leuk was wou ik weer beginnen met tafeltennis.  

Dit keer wel in de buurt, namelijk in IJlst bij tafeltennisvereniging Effect ô78. Dit heb ik een 

paar keer geprobeerd maar ik vond de sfeer daar niet goed.  

Vervolgens een paar jaar niks.In Jutrijp heb ik Hiele leren kennen en samen met zijn zoon 

speelde hij tafeltennis bij tafeltennisvereniging ODI in Oudega. Toen ben ik eens mee 

geweest en sinds vandaag de dag speel ik bij ODI. 

 

5. Merk je of er verschil is in het tafeltennis van vroeger en het tafeltennis van nu?      
Het spel is wat sneller geworden, maar dat kan ook aan mij liggen. 

 

6. Heb je nog andere sporten beoefend naast tafeltennis? 
Voetbal, handbal, volleybal en wielrennen.       

 

7. Heb je nog iemand als voorbeeld of die je bewonderd? 
Bert van der Helm en Bettine Vriesekoop. 

 

8. Wil je verder nog iets kwijt aan de lezers? 
ODI is een gezellige club met een goede ledengroei. Het is lekker ontspannen tafeltennis 

en door gezelligheid voorop kan ik ervan blijven genieten. 



 



 



 



 


